
PROTOKÓŁ NR 4/2019 

z  posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 odbytego w dniu 11 grudnia 2019 roku 
 

        W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście, 

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Zofia Winiarska- Przewodnicząca Komisji. 

 

Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego. 

4. Rozpatrzenie petycji dotyczącej możliwości wdrożenia w Starostwie 

Powiatowym w Rawie Mazowieckiej płatności bezgotówkowych. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 14:00 dokonała Pani Zofia Winiarska- 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Ad. 2 Realizując przyjęty porządek obrad przystąpiono do punktu obejmującego 

przyjęcie porządku obrad. Do propozycji porządku obrad uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad w kształcie zaproponowanym przez Przewodniczącą Komisji przyjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad.3 Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do realizacji punktu 

obejmującego rozpatrzenie petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego. 

 

Pani Renata Sutor petycją w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego z dnia 28.11.2019 r. wniosła nie tylko o zmianę przepisów prawa 

miejscowego, lecz także o zmiany prawa w zakresie nienależącym do kompetencji 

samorządu powiatowego. (Komisja oceniła, iż punkty 2-11 przedmiotowej petycji 

należy przekazać zgodnie z właściwością Marszałkowi Sejmu). Właściwość Rady 

Powiatu Rawskiego dotyczy jedynie punktu 1 petycji odnoszącego się do tego, aby 

miejsca publiczne służące jako parkingi przed wszystkimi kościołami, cmentarzami 

oraz szpitalami były nieodpłatne oraz aby we wszystkich szpitalach ceny 
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sprzedawanych produktów żywnościowych nie przekraczały cen detalicznych 

obowiązujących w zwykłych sklepach. 

Nadmienić należy, iż w powiecie rawskim miejsca publiczne służące jako 

parkingi są bezpłatne, ponadto w Szpitalu Świętego Ducha w Rawie Mazowieckiej 

nie funkcjonuje sklep oferujący produkty żywnościowe, w związku z czym nie ma 

podstaw do uwzględnienia wniosków zawartych w petycji 

 

Mając na uwadze powyższe Komisja jednogłośnie nie uwzględniła wniosków 

zawartych w petycji. 

W tym punkcie Komisja oceniła, iż przedmiotową petycję należy przekazać zgodnie 

z właściwością Marszałkowi Sejmu. 

 

Ad. 4 Kolejny punkt porządku obrad dotyczył rozpatrzenia petycji dotyczącej 

możliwości wdrożenia w Starostwie Powiatowym w Rawie Mazowieckiej płatności 

bezgotówkowych. 

Robert Łaniewski- Prezes Zarządu Fundacji Rozwoju Obrotu 

Bezgotówkowego petycją złożoną dnia 14 października 2019 roku wniósł  

o próbę dokonania analizy– możliwości wdrożenia w urzędzie procedur związanych 

z pełnym zabezpieczeniem potrzeb interesantów- płatności bezgotówkowych. 

Na dzień złożenia petycji Starostwo Powiatowe w Rawie Mazowieckiej 

akceptuje w relacjach z interesantami/podatnikami płatności bezgotówkowe za 

pomocą 10 terminali do obrotu bezgotówkowego, z wykorzystaniem kart płatniczych 

i innych instrumentów płatniczych. Podmiotem świadczącym usługi dla Starostwa 

Powiatowego w Rawie Mazowieckiej w zakresie płatności bezgotówkowych jest 

PayTel– w ramach Programu Polska Bezgotówkowa. 

Mając na uwadze powyższe tj. funkcjonowanie w Starostwie Powiatowym  

w Rawie Mazowieckiej płatności bezgotówkowych Komisja jednogłośnie nie 

uwzględniła wniosków zawartych w petycji. 

 

 

Ad. 5 W sprawach różnych głosów nie było. 
 

 

Ad.6 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Pani Zofia Winiarska o godz. 15.00 

dokonała zamknięcia posiedzenia komisji. 

 

W załączeniu: 

- załączniki wymienione w treści protokołu. 
Sporządziła: Patrycja Wróblewska-Firek 

 

         Przewodnicząca Komisji: 


